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Initiativärende om långtidscovid till Hälso- och 
sjukvårdsnämnden från Cristine Persson (C) 
 
Jag har noterat att medborgare i Sverige som drabbats av långtidscovid har problem att få den 
rehabilitering som de behöver. Det finns flera nyhetsinslag i olika media som beskriver dessa 
medborgares situation.  
 
Jag har samtalat med en jämte med långtidscovid och hört beskrivning av att hen själv behövt 
koordinera sin vård. Jag vill därför veta hur detta ser ut Region Jämtland Härjedalen, och att det 
redovisas i Hälso- och sjukvårdsnämnden så att nämnden har möjlighet att agera om det skulle 
behövas. 
 
Jag vill därför att nämnden uppdrar till Regiondirektören att:  
 
- kartlägga hur många jämtar och härjedalingar som hittills drabbats av långtidscovid 
 
- beskriva vilken hjälp får dessa medborgare idag 
 
- göra en omvärldsbevakning angående vilka evidensbaserade rekommendationer som finns angående 
vård och rehabilitering för patienter med långtidscovid.  
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